

## 傑人文教科技有限公司 隱私政策

您的隱私對我們的應用服務很重要。我們的隱私政策涵蓋了我們如何收集, 使用, 披露, 傳輸和存儲您的信息。我們希望我們的政策直截了當, 易於理解。請花點時間查看以下隱私慣例的詳細信息。

### 收集和使用非個人信息

我們可能會收集非個人信息, 例如不允許與任何特定個人直接關聯的數據。非個人數據的收集, 使用, 轉移和披露用於多種目的。這些目的包括使用cookie和其他技術, 使我們更好地了解用戶的需求。我們使用從cookie收集的信息來改善用戶體驗和服務的整體質量。

### 個人信息的收集和使用

使用此應用程序時, 不會收集任何個人信息。

當您使用我們的電子郵件支持服務時, 我們會收集您的信件, 以便建立一個公共知識庫, 該網站的所有用戶都可以使用。您的通信很可能不會逐字使用, 而是以FAQ格式轉述。我們使用通過此應用程序產品收集的信息: (I) 與您溝通; (II) 處理您的請求和交易; (三) 改進應用; (四) 定制我們為您提供的服務和/或產品; (五) 協助我們的產品和服務發展; (六) 進行營銷分析; (VII) 與我們業務有關的其他目的。

### 透明度和選擇

您還可以控制要共享或上傳的社交網站。

### 第三方帳戶

我們的App 不存儲任何其他第三方服務密碼。您的帳戶信息不會透露給此應用程序, 您可以隨時取消與此應用程序的任何社交網站連接。

### 強制

我們會定期審核自己對隱私政策的遵守情況。如果您提交正式的書面投訴, 我們將與您聯繫並儘力解決問題。

### 變化

我們的隱私政策可能會偶爾改變。未提供明確的預先通知, 我們不會減少您在本隱私政策下的權利。我們將在此頁面上發布任何隱私政策更改, 如果發生重大變化, 我們將提供更突出的通知(例如電子郵件通知)。

### 聯繫我們

如果您在使用應用程序時對隱私有任何疑問, 請通過電子郵件[services@jredu.net](mailto:services@jredu.net)與我們聯繫。

Jieren Culture and Education Technology Co., Ltd. Privacy Policy

Your privacy is important to our application services. Our Privacy Policy covers how we collect, use, disclose, transmit and store your information. We hope that our policies are straightforward and easy to understand. Please take a moment to review the details of the privacy practices below.

#### Collect and use non-personal information

We may collect non-personal information, such as data that is not directly associated with any particular individual. The collection, use, transfer and disclosure of non-personal data is used for a variety of purposes. These purposes include the use of cookies and other technologies that allow us to better understand the needs of our users. We use information gathered from cookies to improve the overall quality of the user experience and services.

#### Collection and use of personal information

No personal information is collected when using this application.

When you use our email support service, we collect your correspondence to create a public knowledge base that is available to all users of the site. Your communication is probably not used verbatim, but is narrated in FAQ format. We use information collected through this application product: (I) to communicate with you; (II) to process your requests and transactions; (iii) to improve the application; (d) to customize the services and/or products we provide to you; 5) Assist in the development of our products and services; (6) Conduct marketing analysis; (VII) Other purposes related to our business.

#### Transparency and choice

You can also control which social networking sites you want to share or upload.

#### Third party account

Our app does not store any other third party service passwords. Your account information will not be disclosed to this app, and you can unlink any social networking site with this app at any time.

#### Force

We regularly review our compliance with our privacy policy. If you submit a formal written complaint, we will contact you and try to resolve the issue.

#### Variety

Our privacy policy may change occasionally. We do not reduce your rights under this Privacy Policy without providing explicit advance notice. We will post any privacy policy changes on

this page, and we will provide more prominent notices (such as email notifications) in the event of a major change.

contact us

If you have any questions about privacy while using the app, please contact us at [services@jredu.net](mailto:services@jredu.net).